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Z Á P I S N I C A 

 

 

z 28. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa koná dňa 05.05.2022 

 

 

Zasadnutie zahájené o 18:05 hod. 

 

 

Navrhnutý program: 
 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Prezentácia ponuky umiestnenia veternej elektrárne na hranici katastra obce Dojč 

4. Návrh Zmluvy o spolupráci obce Šajdíkove Humence, Dojč a Štefanov na prípravné práce 

k diverzifikácii Spoločnej ČOV 

5. VZN o určení názvu ulíc a iných verejných priestranstiev v obci Dojč 

6. VZN o spôsobe číslovania stavieb v obci Dojč 

7. Sadzobník poplatkov 

8. Kontrola uznesení 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Uznesenia 

12. Záver 

 

 

Prítomní: 
 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

 

poslanci:   Beáta Bátorová 

                 Ing. Katarína Horňáková 

                 Ing. Pavol Zich 

 Bc. Júlia Kozánková 

                 JUDr. Antonia Mikulíková 

     

Prítomných: 5 poslancov     

Hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

Neprítomní: Mgr. Zuzana Macková, Pavol Kondrla, Marcela Pavlíková, Katarína Čelústková 

 

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 

 

1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starostka obce PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva Obce Dojč. Starostka konštatuje, že zastupiteľstvo je uznášania schopné. Zároveň 

predkladá návrh programu 28. riadneho zasadania Obecného zastupiteľstva. 

 

Návrh uznesenia č. 414/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

Program 28. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči  

Hlasovanie:  
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prítomných: 5 za:5  proti:0  zdržali sa: 0 

 

2. bod programu: Voľba návrhovej komisie 

Starostka navrhuje zapisovateľku p. Klaudiu Habovú a overovateľov zápisnice p. Katarína Horňákov a Beáta 

Bátorová a návrhovú komisiu p. Antónia Mikulíková a Pavol Zich 

 

Návrh uznesenia č. 415/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

zapisovateľku a overovateľov zápisnice: Klaudia Habová – zapisovateľka, Katarína Horňáková, Beáta 

Bátorová – overovatelia zápisnice,  návrhovú komisiu v zložení  Antónia Mikulíková, Pavol Zich 

Hlasovanie:  

prítomných: 5 za:5  proti:0  zdržali sa: 0 

 

3. bod programu: Prezentácia ponuky umiestnenia veternej elektrárne na hranici katastra obce Dojč 

Starostka privítala zástupcov z firmy WKS Energia s.r.o. (Ing. Horváth, Mgr. Jiří Přikryl) a  zároveň im 

odovzdala slovo. Predstavujú a premietajú prítomným prezentáciu ohľadom výstavby veternej elektrárne. Na 

Slovensko majú 2, v Bulharsku 2, v Rakúsku 84. Majú skúsenosti 27 rokov. Ako sa postupuje pri 

projektovaní, trvá to niekoľko rokov, prvým krokom je zapracovanie do územného plánu, ďalej oboznamujú 

s postupom, ako získajú pozemky, stavebné konania cca 5 rokov. Samotná výstavba po všetkých prípravných 

prácach trvá cca 8 mesiacov, po spustení je prevádzka nepretržite monitorovaná diaľkovo.  

 

Príchod poslankýň o 18:09 hod. p. Čelústková Katarína a Macková Zuzana. 

Prítomných poslancov: 7 

 

Pozitíva sú finančný prínos pre obec, vytvorenie pracovných miest, zaistenie čistejšieho životného prostredia, 

elektráreň zaberie len 3000 m2, splňuje hlukové limity, veterné turbíny sú najlacnejším zdrojom elektr. 

energie, jedna VTE s priemerom 170m vyrobí ročne toľko čistej elektriny, koľko spotrebuje 4000 

domácností. Negatíva sú že sú vrtule viditeľné, riziko kolízie s vtákmi, zvýšený pohyb nákladných áut 

v priebehu výstavby, vietor sa dá predpokladať na 98%. 

Poslankyňa Mikulíková sa pýta, ako má byť tá poľná cesta spevnená? Spevní sa makadamom a urobí to 

spoločnosť. Boli by umiestnené  cca 2,9 km od obce čiže na hranici s Unínom. Poslankyňa Kozánková sa 

pýta, že počula o konflikte medzi obcami Dubovce a Popudinské Močidlany so spoločnosťou, ktorá v katastri 

týchto obcí chcela budovať veterný park. Hovoria, že tam bol veľmi opačný postup najprv začali riešiť 

povolenia, až potom informovali zástupcov obce a obyvateľov o zámere, zastupiteľstvo veterný park 

neschválilo.  

 

Odchod poslankyne Kozánkovej o 18:43 hod.  

Prítomných poslancov: 6 

 

Poslanec Zich sa pýta, kam ide kábel či do dojčanskej trafostanice do vysokého napätia? Odpovedajú, že idú 

do 110 vedenia ZS DIS, veterné turbíny musia mať vlastnú trafostanica alebo sa musia pripojiť na najbližšie 

110 napätie a prístupová cesta musí mať šírku 4,5m. Starostka poďakovala za prezentáciu a zároveň otázka 

na poslancov, či budeme realizovať zmenu územného plánu z dôvodu, že by sme uvažovali nad výstavbou 

veterného parku v katastri obce Dojč. Jedno územie pre projektanta je cca 1000,00 €.  

 

Návrh uznesenia č. 416/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči súhlasí: 

so zaradením do zmien a doplnkov územného plánu obce Dojč územie veterného parku v lokalite Zadné pole 

(severne od Bištavy na hranici katastra obce Unín) 

Hlasovanie:  

prítomných: 6 za:6  proti:0  zdržali sa: 0 
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4. bod programu: Návrh Zmluvy o spolupráci obce Šajdíkove Humence, Dojč a Štefanov na prípravné 

práce k diverzifikácii Spoločnej ČOV 

Starostka informuje, že ide o diverzifikáciu a rozšírenie spoločnej čistiarne odpadových vôd. Momentálne sa 

pracuje na zmluve s BVS, že by sme im majetok odovzdali za podmienky dobudovania kanalizácie v obci, 

keďže finančná náročnosť a chýbajúce EÚ výzvy na dobudovanie kanalizácie nám neumožňujú rozširovanie 

kanalizácie v obci. Dňa 2.6.2022 sa bude konať valné zhromaždenie v Bratislave, chce sa ho starostka 

zúčastniť. Zmluva o spolupráci obcí Šajdíkove Humence, Štefanov a Dojč je rozpracovaná, upravil sa ešte 

bod 1.3, kde sa ponechala iba prvá veta.  

 

Návrh uznesenia č. 417/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

Návrh Zmluvy o spolupráci obce Šajdíkove Humence, Dojč a Štefanov na prípravné práce k diverzifikácii 

Spoločnej ČOV a poveruje Obecný úrad uzatvorením tejto zmluvy 

Hlasovanie:  

prítomných: 6 za:6  proti:0  zdržali sa: 0 

 

5. bod programu: VZN o určení názvu ulíc a iných verejných priestranstiev v obci Dojč 

Poslankyňa Macková hovorí, že mala 15 min. telefonát od p. Kubíka, aby sa toto VZN neschvaľovalo. 

Starostka premieta názvy ulíc, následne poslanci diskutujú o pomenovaní ešte niektorých častí. Padol návrh, 

či by sa Uličky nepredĺžili o ulicu kde má Šimek pozemky. Nakoniec sa dohodli, že by zostala Jaseňová. 

Vieska by bola po Jaseňovú ulicu. Cintorínska ulica by bola od družstva a končila by pri firme Emtei. Od 

firmy Emtei smer Šajdíkove Humence by bola ulica Za kostolom. Jabloňová ulica od trojuholníka po 

križovatku Záhumenice.  

Starostka si spisuje na akých uliciach sa poslanci dohodli. Informuje, že prokurátor robil previerku, povinné 

sú VZN o názvoch ulíc a iných verejných priestranstiev, pravidlá na udržiavanie čistoty v obci, pravidlá času 

predaja v obchodu a času prevádzky, o organizácii miestneho referenda, činnosti, ktorých vykonávanie je 

zakázané alebo obmedzené na určitý čas. Poznamenala, že obchod máme, referendum máme, činnosti 

zakázané nemáme, ulice nemáme, čistota zelene – pasportizácia zelene sa robila. Poslankyňa Mikulíková číta 

zo zákona č. 369/1990 Zb. , že sme povinní zo zákona mať označené ulice.  

 

Poslankyňa Horňáková musí odísť a pýta sa ako vyzerá komunitné centrum? Starostka hovorí, že 

sprostredkovateľský orgán mešká s úhradou platby, pracovníci z Ukrajiny odišli, bude sa žiadať o predĺženie. 

A ohľadom skládky za telocvičňou, starostka sa dôrazne upozornila, že odpad dá odviesť a dá im to preplatiť. 

A ako to vyzerá s p. farárom a starou požiarnou zbrojnicou? Starostka má o 9,00 hod. stretnutie  s nimi.  

 

Uznesenie č. 418/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje  

VZN o určení názvov ulíc a iných verejných priestranstiev v obci Dojč 

Hlasovanie:  

prítomných: 6  

za:3 (Bátorová, Mikulíková, Macková)  

proti:0   

zdržali sa: 3 (Zich, Horňáková, Čelústková) 

 

Odchod poslankyne Ing. Horňákovej o 20:26 hod. Prítomných poslancov: 5 

 

6. bod programu: VZN o spôsobe číslovania stavieb v obci Dojč 

Nakoľko sa neschválili ulice, toto vzn sa berie iba na vedomie a nehlasuje o ňom.  

 

Uznesenie č. 419/2018-2022-UObZ 
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Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie: 

 VZN o spôsobe číslovania stavieb v obci Dojč 

 

7. bod programu: Sadzobník poplatkov 

Starostka hovorí, že sa upravil sadzobník poplatkov, doplnilo sa nahratie komerčnej hlášky mimo úradných 

hodín, tlač dokumentov z USB.  

 

Uznesenie č. 420/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

sadzobník poplatkov, ktoré nie sú zahrnuté v sadzobníku zákona o správnych poplatkoch nasledovne: 

Spoplatnený úkon Výška poplatku 

Komerčné hlášky v miestnom rozhlase typu ponuka práce, reklama 6,00 € 

Komerčné hlášky v miestnom rozhlase – politická reklama 6,00 € 

Žiadosť o hlásenie a následné nahratie komerčnej hlášky mimo úradných hodín 30,00 € 

Vyvesenie komerčnej inzercie na webstránke, na vývesnej tabuli v obci (1 miesto) 6,00 € 

Poplatok za úkon alebo konanie s vydaním rozhodnutia, povolenia, súhlasu, záväzného 

stanoviska a vyjadrenia obce 5,00 € 

Vydanie iných potvrdení 5,00 € 

Potvrdenie o veku stavby 10,00 € 

Poskytnutie tlačiva splnomocnenia, čestného vyhlásenia na vlastnú žiadosť 5,00 € 

Overenie podpisu a kópie dokumentov mimo stránkových hodín Obecného úradu 30,00 € 

Overenie podpisu a kópie dokumentov mimo Obecného úradu (okrem imobilných) 30,00 € 

Tlač dokumentov z USB, z e-mailu do 5 strán  

                                                        nad 5 strán  

bez poplatku 

0,20 €/ strana 

Tlač zdravotnej dokumentácie obyvateľa  bez poplatku 

 

Hlasovanie:  

prítomných: 5 za:5  proti:0  zdržali sa: 0 

 

Starostka číta nový sadzobník za poskytnutie kultúrneho domu a svadobky.  Do „svadobky“ v kultúrnom 

dome sa dokúpili taniere, poháre, dezertné vidličky... Vznikali problémy, keď bol poplatok 10 € na osobu, 

lebo nie každý si požičal všetko zo „svadobky“, preto je predložený návrh na spoplatnenie každej zapožičanej 

veci. Keďže je kultúrny dom obnovený, tanečné zábavy a diskotéky nie sú v cenníku, o ich uskutočnenie je 

potrebné požiadať súhlas Obecného zastupiteľstva so stanovením konkrétnych podmienok. 

 

Uznesenie č. 421/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

sadzobník poplatkov za prenájom a užívanie kultúrneho domu: 

 

1. Prenájom priestorov KD a ostatných priestorov v majetku obce               

Položka 
Jednotková cena / 

obyvateľ Dojča 

Jednotková cena / pre PO a 

FO podnikateľov; osoby 

bez trvalého pobytu v obci 

Dojč 

Dĺžka 

prenájmu 

1. Prenájom priestorov KD */** 

Predajné akcia   200   250 1 deň 

Svadby, oslavy  60   80 štandard 
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ŠTANDARDOM sa rozumie v piatok ráno prebranie KD + vopred objednaného inventáru až do pondelka 

doobedia, kedy sa uskutoční prebranie KD, inventáru, odpis energií. 

Svadby, oslavy  10,00 €     

Kar 10,00 € 20,00 € 1 deň 

Zábezpeka - kaucia za priestory KD 200,00 € 250,00 € na akciu 

Zábezpeka sa bude vracať až pri zúčtovaní prenájmu. 

2. Prenájom priestorov zasadačky OcÚ 5,00 € 10,00 € 1 deň 

3. Nájom za predajné miesto 2,50 € 5,00 € 1 hod 

* Prenájom priestorov KD a ostatných priestorov v majetku obce pre občianske združenia a spoločenské 

organizácie v obci Dojč je bezplatný iba v prípade, ak sa na akcii nevyberá jednotné vstupné. V prípade 

ziskovej akcie platí výška prenájmu všetkých priestorov v majetku obce tak, ako pre obyvateľov obce. 

K cene nájmu sa účtujú spotrebované energie. V prípade usporiadania akcie s charitatívnym účelom bude 

KD poskytnutý bezoplatne 

 

 

 

   

2. Zapožičanie inventáru 

Položka Jednotka 

Jednotková 

cena / 

obyvateľ 

Dojča 

Jednotková cena / pre PO a 

FO podnikateľov; osoby 

bez trvalého pobytu v obci 

Dojč 

Dĺžka 

prenájmu 

Návleky na stoličky ks 
cena podľa aktuálneho cenníka čistiarne 

na akciu 

Obrusy (pranie veľký 2,- eurá/ malý 1,50 euro) - PRE 

INFO!!! ks na akciu 

Výzdoba malá (len organza) 

sada (1 

stôl) 
1 2 na akciu 

Výzdoba veľká (organza, vázy, ozdoby, 

svetielka...) 

sada (1 

stôl) 
2 4  na akciu 

Celý rozsah „svadobky“ 1 ks 0,1/ks 0,2/ks na akciu 

Banketový stolík ks 3,00 € 5,00 € na akciu 

 

Hlasovanie:  

prítomných: 5 za:5  proti:0  zdržali sa: 0 

 

Starostka hovorí, že p. Skala odmieta platiť návleky a svadobku, že zaplatí iba energie, že podľa jeho 

vyjadrenia „kulturák je pre ľudí, pre nás, preto by sa mali platiť len energie“. Bude prezentácia s p. 

Baričičovou k otvoreniu kultúrneho domu po jeho vymaľovaní a obyvateľom budú sprístupnené aj 

miestnosti, ktoré slúžia Obecnému úradu ako sklad či archív.  

 

Ďalej starostka informuje, že vyšla výzva z MIRI č. OPII-2021/7/15-DOP na manažment údajov inštitúcií 

verejnej správy, ide o zameranie ulíc, chodníkov, ciest, osvetlenie, mobiliáru atď. minimálna čiastka 

150.000,00, maximálne 400.000,00 €, spoluúčasť vo výške 5 %. V našom prípade by sme mohli ísť do 

zamerania chodníkov a miestnych komunikácií s priľahlou občianskou vybavenosťou (osvetlenie, mobiliár) 

a pasportizácia verejnej zelene, čo by nám pomohlo v budúcnosti k rekonštrukcii MK a chodníkov a pasport 

zelene je povinnosť obce urobiť a pravidelne aktualizovať. Pýta sa poslancov, či by sme sa zapojili do tejto 

výzvy. Čiastka, ktorú by sme žiadali by bola cca 250.000 €. Starostka dala otázku ohľadom výzvy 

„manažment údajov inštitúcie verejnej správy“, či by sme sa zapojili. Okrem toho oprávneným výdavkom sú 

aj kiosky, dotykové tabule, umiestnili by sa pri kostole, funguje to ako úradná tabula a druhá by bola pri 

cintoríne, zároveň nová pasportizácia cintorína. Geodetické práce 180.000,00 € bez DPH by bol návrh, 
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softvér a kiosky 70.000,00 €, celé 250.000,00 € by sme žiadali, spoluúčasť vo výške 5%. Poslancov 

prekvapila výška o ktorú by sme  sa v žiadosti uchádzali, rozprúdila sa diskusia, či vôbec takéto niečo 

potrebujeme, keď to nemajú ani mestá. Záverom bolo konštatované, že do výzvy sa zapájať nebudeme. 

 

8. bod programu: Kontrola uznesení 

Starostka informuje, že uznesenie sa kontrolovali naposledy 9.12.2021. 

- náhradníčka bola vyzvaná – nová poslankyňa p. Pavlíková 

- rozpočet 

- VZN zverejnené 

- správy ZŠ s MS dodnes nepredložená 

- zámeny pozemkov so Sunline –bola podpísaná zmluva a podaná na kataster 

- záväzné stanovisko pre cyklotrasu bolo dané 

- dotácie 

- generálny pardon zverejnený – žiadosti dochádzajú 

- kolotoče na hody 

- Perička – súhlas s oplotením 

- použitie RF- úpravy v rámci rozpočtu 

- žiadosť p. Václavka, bola mu zaslaná odpoveď – telefonoval vynadal jej, že sme sa zbavili zodpovednosti 

Starostka konštatuje, že kontrolované uznesenia boli splnené. 

 

9. bod programu: Rôzne 

Starostka číta žiadosť od p. Lučanskej o povolenie hudobnej projekcie na každý piatok v sezóne máj až 

august 2022 do 24:00 hod. Číta vyjadrenie poslankyne p. Pavlíkovej. Po diskusii sa poslanci dohodli, že 

schvália 2 piatky v mesiaci v období máj – august 2022.  

 

Uznesenie č. 422/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

hudobnú produkciu v pohostinstve U TATU, dva  piatky v mesiaci v období máj až august 2022, pričom 

hudobná produkcia v mesiaci máj – jún môže byť do 22,00 hod a v mesiacoch júl – august do 23,00 hod.  

Hlasovanie:  

prítomných: 5 za:5  proti:0  zdržali sa: 0 

 

Robil sa výrub poškodenej brezy na ihrisku, smrek pred obecným úradom sa obrezával a plus v škole sa budú 

robiť. S p. Noskom arboristom bude spísaná rámcová zmluva. Starostka hovorí, že na behu „Dojčanská 9“ 

bola veľmi veľká účasť detí a podcenili sme počet zúčastnených detí, lebo chýbali účastnícke medaily.  

 

Uznesenie č. 423/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie informácie o: 

- Prezentáciu ponuky umiestnenia veternej elektrárne na hranici katastra obce Dojč 

- Kontrolu uznesení z predchádzajúcich zastupiteľstiev od 9.12.2021 do 5.5.2022 

- výrube a ošetrení drevín 

- rokovaní s BVS, a.s. ohľadne kanalizácie a ČOV 

- behu v rámci Moravsko-slovenského pohára, Grand Prix Záhoria a Záhoráckeho detského bežeckého 

pohára - Dojčanská 9 

 

Starostka informuje, že prišli odvolania voči rozhodnutiam na TKO, poslanci už boli informovaní a prišlo 

ešte jedno odvolanie od p. Blatnického. Minulý rok to bolo spravodlivé, bol jednoduchý výpočet. Ale 

v zákone musí byť sadzba x objem x frekvencia. Ľudia sa sťažujú, dookola sa im vysvetľuje. Či si 

poslankyňa neuvedomila čo spôsobila, keď sa odvolala na prokuratúru. Musíme ísť podľa zákona. Zároveň 

starostka číta celkové nedoplatky na DzN, TKO a PES za rok 2021 k 5.5.2022. 

Starostka poslala do väzby p. Lorencovi list k vyhláseniu ohľadom jeho psa. Vybral si možnosť, že má 

záujem o psa a uhradí finančnú čiastku karanténnej stanici pri prebratí psíka a zároveň to aj podpísal. Vo 
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výkone trestu by mal byť na 6 mesiacov.  

Starostka oboznamuje prítomných, že mala informáciu, ktorú povedala už aj medzi ľuďmi. Ide o Silviu 

Melišovú, ktorá sprenerverila finančné prostriedky obce, prihlásila sa. Starostka bola na výsluchu, advokát 

Silvii Melišovej poradil, aby začala splácať, prišlo už 3000,00 € a plus 200,00 €. Advokát napadol, že 

niektoré potvrdenky nie sú podpísané, i keď je to Silviine písmo. Predkladáme dôkazový materiál, ak nebude 

postačujúci budeme žiadať grafologické posúdenie písma. Vyšetrovateľovi bol predložený rukopis p. 

Habovej aj p. Hovančíkovej na políciu na porovnanie. Pokiaľ to advokát neprijme, požiadajú o písmo 

znalectvo. Starostka komunikovala aj s audítorkou, ako v tejto situácii postupovať. Silvia Melišová je údajne 

v Čechách na slobode. Jej advokát má obci predložiť návrh splátkového kalendára s dohodou o splátkach. Po 

komunikácii s JUDr. Machovou, ktorá predloženú dohodu o splátkach bude kontrolovať a za nás 

pripomienkovať, budeme určite chcieť nejaký úrok. 

 

Starostka číta správu o činnosti od 24.03. do 05.05.2022: 

- priestupkové konanie – Pavol Masaryk ml., Zdenek Klena 

- doručovanie rozhodnutí o odpade + námietky 

- webináre – výrub drevín, čierne stavby, enviroakadémia 2x (ZMOS), postupy a zmeny vo verejnom 

obstarávaní, susedské spory, novela vodného zákona (žumpy!!!) pokuta od ŽP hrozí ak nemáme 

evidenciu žúmp a ich vývozu, do potoka sa niesmie vypúšťať ani voda z kúpeľne 

- prednáška pre obyvateľov: Alzheimer v našom živote, Katarína Chmurčiaková 

- Deň učiteľov v ZŠ 

- Veterinárna a potravinová správa – LORENC + zbor väzenskej a justičnej správy 

- Stavebné konania:- 

kolaudácia: Marek Pecha, Martin Krupanský, parkovisko Lucia,  

- Envirofond – Ing. Ujová – znižovanie energetickej náročnosti budov 

- Platforma ZAPOISA.sk  

- Riešenie poškodenia obecného majetku – zábradlie na moste pri emtei, zábran pri detských ihriskách 

- Okresná prokuratúra – Masár + výzva na predloženie VZN 

- Kontrola práce a vedenia evidencie sociálneho podniku – Hamerlíková + finančná kontrola z úradu 

práce 

- Klub starostov, krízový štáb okresu, MAS Záhorie (chodníky) 

- Vyšetrovateľ – sprenevera Silvia Melišová,  

-  ČOV – diverzifikácia 

- Zabezpečenie kontajnerov na starý textil, vývoz objemného odpadu 

- Čistenie obce a jej okolia 

- Dojčanská 9 – bežecké preteky 

- Monografia – Andrušková fotografie, texty od autorov, grafik v GH 

- Vodovodná prípojka do školy 

- Cyklotrasa - cyklocesta 

- Stavanie máje 

- dedičstvo po p. Mrázovej sa prenieslo do kultúrneho domu 

- Stretnutia – wks ENERGIA (veterné turbíny), GeoTime a Monika Holičová – výzva  Manažment 

údajov verejnej správy, mOBCE – p. Bača – dopravný pasport, Generali – p. Kvasňáková,  

 

 

Uznesenie č. 424/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie: 

správu o činnosti starostky od 24.03.2022 do 05.05.2022 

 

10. bod programu: Diskusia 

Pán Fráner má otázku ohľadom kamier, či je povinná obec mať informačnú tabuľu, že obec je monitorovaná. 

Starostka odpovedá, že áno, len je problém zohnať oceľové pásky na uchytenie, teraz je veľký problém 

s materiálom.  
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Paní Kubíková písala v akom štádiu je monografia? Starostka hovorí, že p. Slávik nestíha a čaká sa naňho.  

 

11. bod programu: Uznesenia 

Uzneseniam všetci porozumeli, nečítajú sa.  

 

 

12. bod programu: Záver 

Starostka ukončila zastupiteľstvo o 21:52 hod., najbližšie zastupiteľstvo bude 23.6.2022, bude sa schvaľovať 

záverečný účet. 

 

 

 

Zapisovateľka: Klaudia Habová        ........................................... 

                  

Overovatelia:   Ing. Katarína Horňáková        ........................................... 

                          

                         Beáta Bátorová        ........................................... 

       

 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová           .......................................... 

 


